
NA VRHOVCIH

Svet prvič v novi sestavi
Kot vse kaže bodo prebivalci Zgornjih

Vrhovc, kmalu rešili problem, ki jih je težil
že vrsto let. Gre za ureditev kanalizacije v
tem delu KS Vrhovci. Kot so poudarili na
prvi seji novega sveta krajevne skupnosti
potekata vzporedno dve akciji za rešitev
tega problema. Eno akcijo vodi Zavod za
izgradnjo Ljubljane in sicer ob graditvi
stanovanjskega naselja ob Cesti na Brdo,
Grampovčanovi ulici in severni del ob cesti
deset, vzhodno od Grampovčanove. ZIL
predlaga, naj bi se na kanalizacijo novega
naselja priključili tudi prebivalci cest de-
set, šestnajst, osemnajst, dvajset in dvain-
dvajset iz Zgornjih Vrhovcev. Stroške bi
morali v celoti pokrivati investitorji sami
in so precej visoki, saj znašajo 720 dinar-
jev po kvadratnem metru stanovanjske
površine. • .

Druga akcija za rešitev tega problema
pa teče v okviru spremenjenega srednje-
ročnega načrta Komunalne skupnosti ob-
čine Vič-Rudnik. Svet krajevne skupnosti
je sklenil, da mora gradnja potekati v skla-
du z načrti, tako na področju, ki ga ureja
ZIL in za področje, ki ga ureja Komunalna
skupnost. Nujno je nadaljnje sodelovanje
z investitorji v obeh KS, tako Vrhovci kot
Brdo. Svet je tudi mnenja, naj bi ustanovili
gradbeni odbor, ki bi nadziral gradnjo.
Kot so poudarili v razpravi, naj bi začeli z
deli še pred praznovanjem občinskega
praznika.

Poleg tega pa je svet obravnaval in izvo-
lil člane posameznih komisij ter sprejel
zaključni račun za leto 1982.
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